
Ordinær generalforsamling - GF Region & Kommune F.M.B.A. 
Fredag den 12. april 2024 kl. 17.00, Comwell Middelfart, Karensmindevej 3, 5500 Middelfart.  
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Forelæggelse af klubbens årsregnskab til godkendelse 
4. Forslag fra bestyrelse eller medlemmer 
5. Fastsættelse af klubkontingent.  
6. Valg af bestyrelsesmedlem og en suppleant 
7. Valg af revisor 
8. Eventuelt 

 
 
Formand Kim Hjorth Olsen bød velkommen til den ordinære generalforsamling.  
 
Der mødte 83 medlemmer op og disse repræsenterende 68 stemmer. Der var desuden afgivet 3 skriftlige 
fuldmagter, således at der i alt var 71 stemmer repræsenteret.  
 
 

 
1. Valg af dirigent.  

 
Formand Kim Hjorth Olsen foreslog valg af dirigent Knerk Johansen. Forsamlingen godkendte valget.  
 
Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 
beslutningsdygtig.  
 
 

2. Bestyrelsens beretning 
 

Formand Kim Hjorth Olsen fremlagde bestyrelsens beretning (tilgængelig på klubbens hjemmeside).   
 
 

3. Forelæggelse af klubbens årsregnskab til godkendelse 
 

Revisor Knerk Johansen fremlagde klubbens regnskab for 2023 (tilgængelig på klubbens hjemmeside). 
Regnskabet blev godkendt. 
 

 
 
 
4. Forslag fra bestyrelsen eller medlemmerne.  

 
Der var ikke indkommet forslag fra bestyrelsen eller medlemmerne.  
 

 
 

5. Fastsættelse af klubkontingent 
 

Kontingentet blev fastsat til uændret kr. 100,-. Dette blev vedtaget med akklamation.  
 
 
 
 



 
6. Valg af bestyrelsesmedlem og en suppleant 

 
Bestyrelsesmedlem Brian Nikolajsen blev genvalgt til bestyrelsen for en 3-årig periode. 
Suppleant Steen Ullum blev genvalgt som suppleant for et år. Begge med akklamation. 
 

 
7. Valg af revisor  

 
Bestyrelsen foreslog genvalg af Revisionsfirmaet Axel Gram I/S (Knerk Johansen). Der var 
genvalg.  
 

 
8. Eventuelt  

- Det blev spurgt ind til fastsættelse af præmien på motorcykler, og der blev gjort 
opmærksom på, at det var en uhensigtsmæssigt måde, at der blev tariferet på pt. 
Bestyrelsen lovede at give synspunktet videre til GF (selskabet).  
 
Forslag der skal behandles på generalforsamlingen skal ifølge vedtægterne indsendes 
inden indkaldelsen til generalforsamlingen udsendes, og det blev spurgt til om det var 
hensigtsmæssigt. Bestyrelsen forklarede at grunden til dette er, at man nu har mulighed 
for at sende evt. forslag ud sammen med indbydelsen, så alle medlemmer ser eventuelle 
forslag. Den mulighed har man ikke hvis fristen var efter udsendelsen.  

 
Klubleder Claus Lindberg oplyste, at GF har indgået et samarbejde med KRIFA som gør 
det muligt at tilbyde medlemmerne lønsikring. Han oplyste desuden at man fra GF 
forventer, at der kan tilbydes individuelle sundhedsforsikring til medlemmerne inden for de 
næste 2-6 mdr., men det vil dog være visse begrænsninger bl.a. vil der være 
aldersbegrænsning.  

 
 

 
 
 
 
Dirigent Knerk Johansen    Referent Claus Lindberg  
 


